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Raportti EPSUn hallituksen kokouksesta 11.–12.helmikuuta 2014  

Kokous pidettiin tapaan mukaan ammattiliittojen talossa Brysselissä.  

Kokouksen pääasia oli EPSU‐kongressiin liittyvä valmistelutyö, erityisesti jäsenliittojen 

päätöslauselmaehdotuksien käsittely.  

Kokouksen ensimmäinen puheenvuoro annettiin Vasyl Shiloville, joka kuvaili Ukrainan tilannetta. 

Valitettavasti puheenjohtaja keskeytti kiinnostavan puheenvuoron sillä perusteella, että pääsisimme 

käsittelemään esityslistan alkuperäisiä asioita. Aikaa ei myöskään annettu jatkokysymyksiin tai 

kommentteihin. 

Seuraavaksi Annelie Nordström esitti ehdokkuutensa EPSUn seuraavaksi puheenjohtajaksi. 

Alustuksessaan hän puhui näkemyksistään tulevaisuuden Eurooppasta, ja millä tavalla EPSU voisi 

ottaa roolin tässä yhteydessä. Tämän jälkeen hallitus päätti esittää kongressille Annelia EPSUn 

uudeksi puheenjohtajaksi. Ranskalaiset edustajat korostivat, että puheenjohtaja valitaan 

kongressissa, missä he aikovat äänestää.   

Jäsenliittojen päätöslauselmien käsittelyssä pohjoismaiden päätöslauselmaehdotus ”EPSUn rooli 

PSI:ssä” herättää kovaa vastustusta, ja pian tuli selväksi, että tämä halutaan poistaa. Kokoustauon 

jälkeen päätettiin, että päätöslauselma lähetetään uudelle hallitukselle.  Kongressille esitetyssä 

toimintakertomuksessa tulee myös kohta, jossa valaistaan kokemuksia kahden järjestöjen EPSUn ja 

EURECin yhdistymisestä. Hallituksessa tulee keskustelu asiasta, millä tavalla EPSU voi kehittää 

roolinsa PSI:ssä ja millä tavalla voi varmentaa/taata sitä, että kaikki Euroopan jäsenliitot pitävät 

EPSUn työskentelyä relevanttina.  

Kokouksessa käsiteltiin lisäksi EPSUn talousasioita. Kongressille esitellään talousasioita käsittelevä 

päätöslauselma, jossa ehdotetaan, että hallitus saa päättää seuraavien kausien jäsenmaksusta. 

Lisäksi päätettiin, että nimitetään taloustyöryhmän jäsenet hallituksen ensimmäisessä kokouksessa 

kongressin jälkeen. Taloustyöryhmän tehtävänä on esittää kauden jäsenmaksuehdotusta ennen 

syksyn hallituksen kokouksessa.  

Kokouksessa annettiin lisäksi raportin Euroopan naisten ja miesten välisestä palkkaerosta. 

Sihteeristön laatima raportti koostuu EPSUn jäsenliittojen vastauksista kyselyyn. Raportissa todetaan, 

että samapalkkaisuus on vielä kaukana – toisaalta asia on edennyt vain muutamassa maassa ja 

toisaalta palkkaero on kasvanut.  Mainittu raportti voi ladata EPSUn kotisivuilta.  

Kokouksessa tuotiin myös esiin sekä TTIP‐sopimus (EU:n ja USA:n välinen kauppasopimus) että SIP‐

paketti (sosiaalisia investointeja koskeva paketti), joista EPSU analysoi ja kommentoi erillisissä 

asiakirjoissa. Molempia asioita tulee seurata läheisessä yhteistyössä Euroopan ammatillisen 

yhteisjärjestön kanssa (EAY).  
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